

拿城教会室内聚会 - 最新指南

目前美国疫情的数据显示出回升的趋势。教会长执会在参考 CDC 和 NH 州政府最新的有关公共室内聚会的建议和其它教会的作法以后，对拿城教会室内聚会提出以下最新的指南，以此取代先前有关 Covid-19 的指南，并立即生效。

- 1.对来到教会参加室内聚会和其它活动的会众，建议大家戴上口罩，并尽量保持社交距离。
- 2.如果你近期有乘机外出旅行，回教会前，需要有 3 天的隔离或是 Covid-19 测试的结果为阴性。
- 3.任何时候，若 Covid-19 的检测结果为阳性，请自行隔离，直等到测试结果为阴性后，再回到教会。

愿主赐福拿城教会!

拿城教会长执会

CBCGN Indoor Gathering – Latest Guidelines

The statistics in the U.S. shows that Covid-19 cases are rising again currently. Taking the Covid-19 guidelines of the CDC and recommendations of the NH government for public gatherings, and the guidelines of other churches, CBCGN Church Council now proposes the following latest guidelines for church indoor gatherings to replace the previous Covid-19 guidelines, effective immediately.

1. It is recommended that people who attend indoor church services and other activities wear masks and practice social distancing.
2. If you air traveled recently, please either quarantine for 3 days or have a negative test result before you come to the church for indoor gatherings.
3. Anytime when the Covid-19 test result is positive, please self-quarantine and don't come to the church until the test result becomes negative.

May the Lord richly bless CBCGN!

CBCGN Church Council